
Referat fra møte
Matematisk fagutvalg
14. november 2017

Godkjenninger og valg av referent
Valg av referent: Sekretær ble valgt til referent.

Godkjenning av innkallingen: Godkjent.

Godkjenning av dagsorden: Godkjent.

Saker
1. Integralmesterskap

Tale har tatt kontakt med Fysisk fagutvalg, men ingen har hørt noe etter det.

2. Mattefrokost
Mattefrokost arrangeres 23. november.

3. Hyttetur
Yvonne har sett på ulike hytter og hvilke tilbud de har. Hytteturkomitéen skal lage et detaljert budsjett
før neste møte.

4. Emneevalueringer
Instituttet har bedt oss evaluere MAT1100, MAT-INF1100, MAT-IN1105, STK1000, MAT2410 og
MAT3500/4500. Fagutvalget foreslår også at emnene MAT1120, MAT2700 og MAT3400/4400 skal evalueres.
Emneevalueringsansvarlig skal fordele emner på grupper, og skjema skal da sendes ut.

5. Møte med studieadministrasjonen
Studieadministrasjonen har bedt om et møte. Vi ber at de setter en dato, så møter de som har mulighet
opp.

6. Møter siden sist
Møte med fakultetet 14. november: Ingen blant fagutvalget møtte opp. Det ble diskutert hva slags info
fakultetet skal gi til studenter på slike møter.
MNSU: Det er allmøte 16. november, der det skal velges ny leder. Det er anbefalt å møte opp.
Det ble gjennomført et møte om retningslinjer for eksamen, blant annet om man skal ha automatisk
begrunnelse. Det har vært gjennomført en test i INF1010, der man har brukt regneark for å kunne
automatisk lage en begrunnelse til studenten.

7. MFU-middag og neste møte
Vi skal på MFU-middag, og tar et møte før vi drar på middag. Tale skal sende ut en Doodle for å finne en
dato som passer for alle.



Eventuelt
• Bedriftspresentasjon

Onsdag 22. november skal det være bedriftspresentasjon med Accenture.


